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ROMANIA 

JUDETUL BIHOR  

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI CIUHOI 

Nr.555/28.03.2012 
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Incheiat azi 28.03.2012 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Ciuhoi, 

stabilita prin dispozitia primarului nr.26/22.03.2012, sedinta care a avut loc la sediul 

administrativ al acestei institutii publice, ora 15.00. 

 La prezenta sedinta au participat: d-ul viceprimar Molnar Jozsef, si urmatorii 

consilieri: Kiss Stefan Alexandru, Laszlo Sandor, Richard Otilia, Erdei Jozsef, Fodor Stefan,  

Kelemen Stefan,  Ungur Andrei Ioan,   Erdei Danut-Eugen  si Buzas Ioan Nicolae. 

  A  absentat  consilier :  Czaholi Margit, 

 Au participat de drept:  d-ul Zatyko Stefan Adalbert – primar  si  d-na  Mela Maria-

Elena – secretar ,   

Ca invitat la sedinta au participat: d-ul Torok Nicolae delegat satesc al localitatii 

Ciuhoi,  
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D- ul Laszlo Sandor – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar,  a supus 

spre dezbaterea Consiliului local al comunei Ciuhoi,  Ordinea de Zi a sedintei, la care 

i-a dat citire: 

 
1. Aprobarea ordinii de zi. 

2. Aprobarea procesului verbal al �edin�ei ordinare din data de  02.02.2012. 

3. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local al comunei 

Ciuhoi pentru anul 2012. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului 

bugetar pe anul 2011 al comunei Ciuhoi. 

5. Proiect de hotarare  privind aprobarea Actului aditional de completare a  

Acordului colectiv de munc� �i a Contractului colectiv de munc� încheiate la 

nivelul Primariei comunei Ciuhoi,   

6. Proiect de hotarare privind administrarea, folosirea , îngrijirea p��unilor �i 
stabilirea taxelor de p��unat pe anul 2012. 

7. Raportul Primarului privind situatia economica, sociala si de mediu a comunei Ciuhoi 

pentru anul 2011. 

8. Rapoartele de activitate ale consilierilor locali ai comunei Ciuhoi. 

 DIVERSE 

 1. Solicitarea d-lui Motronea Cornel pentru atribuirea in proprietate a unui       

teren in baza Legii nr.341/2004. 

 

Ordinea de zi a  fost aprobata cu 10 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.16. 
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Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi  a sedintei, d-

na secretar a pus la dispozitia  consilierilor locali procesul verbal al sedintei ordinare 

din  02.02.2012, pe care l-a supus spre aprobarea Consiliului local . 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu  10 voturi pentru, adoptandu-se 

Hotararea nr.17.  

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea 

bugetului Consiliului local al comunei Ciuhoi pentru anul 2012, d-ul primar a 

prezentat Raportul de specialitate la proiectul de hotarare, intocmit de compartimentul 

de resort. 

In urma celor expuse si a detalierii sumelor cuprinse in rectificarea de buget, d-ul 

primar invita la discutii si intrebari, daca este cazul. 

d-ul Buzas Nicolae: referitor la banii alocati pentru drumuri ? 

d-ul primar: anul trecut, banii directionati pentru reparatii drumuri au fost 

utilizati pentru DC2A Cenalos, anul acesta ii vom utiliza pentru pietruirea drumului ce 

leaga Sfarnasul de Ciuhoi (DC17). 

d-ul Molnar Jozsef: propun sa fim mai atenti la achizitie si la lucrare, astfel ca 

drumul sa fie bine lucrat si cat mai de calitate, ca sa nu mai patim cum am patit cu 

drumul de la Cenalos. 

d-ul Laszlo Sandor: are dreptate d-ul Molnar, e nevoie de mai multa vigilenta.  

Daca mai sunt alte intrebari?  

In urma acestor discutii, d-ul Laszlo Sandor a supus spre aprobare punctul trei al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.18, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 

0 abtineri . 
La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea 

contului de incheiere a exercitiului bugetar pe anul 2011 al comunei Ciuhoi,  d-ul 
primar a prezentat Raportul de specialitate la proiectul de hotarare, intocmit de 
compartimentul financiar-contabil. 

In urma celor expuse, d-ul primar invita la discutii si intrebari, daca este cazul. 

d-ul Laszlo Sandor: dupa parerea mea, un raport foarte sumar. Nu stiu ce si unde 

s-a cheltuit. Sunt date doar sume exacte pentru venituri si cheltuieli, fara nici o 

detaliere. 

d-ul primar: daca-mi permiteti, d-na contabil mi-a pregatit o anexa la acest 

raport, si am sa va prezint detaliat fiecare capitol. 

In urma acestor discutii, d-ul Laszlo Sandor a supus spre aprobare punctul patru 

al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.19, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 

1 abtineri (d-ul Laszlo Sandor) . 

 
La punctul cinci din ordinea de zi, d-na secretar  a prezentat  proiectul de 

hotarare privind aprobarea Actului aditional de completare a  Acordului colectiv de 

munc� �i a Contractului colectiv de munc� încheiate la nivelul Primariei comunei 

Ciuhoi si raportul de specialitate la acest proiect, aratand motivatia pentru care este 

necesara completarea ACM si CCM.  
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In urma celor expuse, d-ul Laszlo Sandor supune spre aprobare cinci al ordinii 

de zi, adoptandu-se Hotararea nr.20 cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 

abtineri. 

La punctul sase din ordinea de zi , d-ul viceprimar,  la invitatia d-lui presedinte 
de sedinta a prezentat raportul compartimentului de resort la proiectul de hotarare 
privind administrarea, folosirea , îngrijirea p��unilor �i stabilirea taxelor de 
p��unat pe anul 2012. 
 d-ul Erdei Danut: fata de anul trecut, ati aplicat taxe mai mari. Parerea mea este ca 
pentru oi ar fi suficient 10 lei, iar pentru cosit sa ramana 200 lei/ha, ca si anul trecut. 
 d-ul Molnar Jozsef: la propunerea d-voastra modificam aceste sume. Daca mai are 
si altcineva vreo parere, daca nu, sa supunem la vot cu forma modificata. 
 In urma celor expuse, d-ul Laszlo Sandor a supus spre aprobare punctul sase al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.21 cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 

abtineri. 
 La punctul sapte, d-ul primar, a prezentat Raportul Primarului privind 
situatia economica, sociala si de mediu a comunei Ciuhoi pentru anul 2011. 
 In urma prezentarii: 
 d-ul Erdei Danut: vreau sa-l felicit pe d-ul primar pentru realizarile prezentate 
in Raport, dar si pentru realizarile din anii anteriori. 
 d-ul Laszlo Sandor: prezentat frumos, concret, dar, parca totusi lipseste 
esenta. Ca o concluzie, am vrea sa vedem cu ce o ducem mai bine fata de anul anterior? 
Cu ce comuna noastra este mai dezvoltata? 

 In urma celor spuse, d-ul presedinte de sedinta a supus spre aprobare 

punctul sapte al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.22, cu 10 voturi pentru, 0 

voturi impotriva si 0 abtineri . 
 La punctul opt din ordinea de zi, Rapoartele de activitate ale consilierilor 
locali ai comunei Ciuhoi, d-na secretar a aratat ca au fost depuse si inregistrate rapoartele 
de activitate ale urmatorilor consilieri: d-ul viceprimar Molnar Jozsef,  consilier Czaholi 
Margit, Richard Otilia, Ungur Andrei, Kiss Stefan, Fodor Istvan si Laszlo Sandor.  
Daca mai sunt rapoarte intocmite, va rog sa le depuneti spre inregistrare. In urma  luarii 
act de rapoartele depuse, ca si anii anteriori, acestea vor fi scanate si publicate pe site-ul 
comunei. Consider ca aveti oportunitatea, fiind an electoral, sa aratati populatiei cum v-
ati indeplinit mandatul si ca meritati sa mai fiti alesi. 
 In urma celor expuse,  d-ul presedinte de sedinta a supus spre aprobare 
punctul opt al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.23, cu 10 voturi pentru, 0 
voturi impotriva si 0 abtineri. 
 
 Diverse 
 D-na secretar: am sa va citesc adresa Institutiei Prefectului-jud.Bihor, insotita de 

solicitarea numitului Motronea Cornel, fost revolutionar, care solicita, in baza legii, 

atribuirea unui teren de 10.000 mp. In concluzie, trebuie sa decideti acordarea acestui 

teren. 

 D-ul Laszlo Sandor: d-ul primar, ca presedinte al Comisiei locale de fond 

funciar, ar trebui sa ne spuna daca avem sau nu teren disponibil? 

 D-ul primar:  in urma analizarii situatiei impreuna cu d-na inginer de cadastru, 

nu am reusit sa identificam o suprafata adecvata atribuirii d-lui mai sus numit.  
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D-ul Laszlo Sandor: deci, in concluzie, raspunsul nostru va fi, ca nu avem teren 

disponibil. Daca mai are si altcineva intrebari la diverse? 

d-ul Erdei Danut: referitor la lectiile de karate pe care d-ul Romeo vrea sa le 

predea la Sala de sport din Saniob. Ce ne puteti spune, cand vor incepe? 

d-ul Primar: da, d-ul Romeo a depus o oferta la noi. Consider ca de luna viitoare 

am putea incepe. Voi discuta cu dansul cat de curand. 

d-ul Buzas Nicolae: in legatura cu apa de la Descas, mai nou curge foarte slab. 

Ce va fi cu acest put, avand in vedere ca se efectueaza lucrari la parc? 

d-ul primar: se va pastra cismeaua si va fi inlocuita, dar teava din pamant, 

deocamdata va ramane aceasi. In timp, daca vom dispune de bani, vom incerca sa o 

drenam sau sa facem un nou foraj. 

D-ul Buzas Nicolae: vreau sa cer lamuriri si in legatura cu paza, pentru ca 

oamenii ma intreaba permanent ce se intampla cu acest serviciu. 

d-ul primar: dupa cum am mai discutat, stiti ca am renuntat la serviciul de paza 

si am ales varianta electronica cu camere de filmat in fiecare sat. Sigur ca oamenii vor 

plati in continuare taxa de paza, pentru ca si infiintarea si intretinerea acesteia costa. 

  

 

Alte discutii concrete nu au mai fost. 

D-ul Laszlo Sandor – presedintele de sedinta: 

 - Declar sedinta incheiata.  Va multumesc! 

 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

 

 

 

 

 PRESEDINTE DE SEDINTA                                          SECRETAR 

                 LASZLO SANDOR                                               MELA MARIA-ELENA 


